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Sayın Üyemiz;

Üyelerimizin ve bölgemizin ihtiyaçları doğrultusunda gerçekleştirdiğimiz çalışmalarımızın en önemli amacı 

Devrek ve Gökçebey’in kalkınmasına yönelik fikirler üreterek ekonomik bağlamda gelişmesini sağlamaktır. Bu 

hedefler çerçevesinde; yaptığımız çalışmaları, sizlerin de  her türlü gelişmeyi takip ederek bizlere talep ve 

önerileriniz iletmeniz adına Devrek Ticaret ve Sanayi Odası E- Bülteni hazırlanmakta, Siz Değerli Üyelerimiz ile 

paylaşılmaktadır. 

Saygılarımla.

Haldun HACIKULAOĞLU

Yönetim Kurulu Başkanı 



EĞİTİM VE ETKİNLİKLERİMİZ 

TOBB Başkan Yardımcısı Sayın Ayhan Zeytinoğlu 

başkanlığında Doğu Marmara Odaları istişare 

toplantımızı telekonferans sistemi ile 

gerçekleştirildi.Tacir ve Sanayicimizin Korona virüs 

salgını ile ilgili sorunlarını ve alınacak ek önlemler ve 

çalışmalarla ilgili görüş alışverişinde bulunuldu.

Yönetim Kurulu Başkanımız Haldun Hacıkulaoğlu, 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M.Rıfat

Hisarcıklıoğlu’nun başkanlığında 365 Oda/Borsa Yönetim 

Kurulu Başkanları ile Video Konferans toplantısı 

gerçekleştirdi. COVID-19 salgının ekonomiye etkilerini 

azaltmaya yönelik tedbirler ve alınan önlemler ile 

odamıza gelen talepler doğrultusunda ilgili bakanlık ve 

kurumlara iletilen bu talepler değerlendirildi.



NEFES KREDİSİ İLE KOBİLERİMİZİN YANINDAYIZ.

TOBB NEFES KREDİSİ BAŞLATILDI.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) geçtiğimiz 

yıllarda 6 defa gerçekleştirdiği KOBİ finansman projesi 

“TOBB Nefes Kredisi” tekrar başladı. TOBB’un öncülüğünde, 

Oda ve Borsaların katkılarıyla gerçekleştirilecek yeni Nefes 

Kredisi için imzalar TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve 

Denizbank Genel Müdürü Hakan Ateş tarafından atıldı.TOBB

Nefes Kredisinden oda üyelerimizin faydalanması konusunda 

girişimlerde bulunuldu.27.04.2020

Sayın Üyemiz, Küçük İşletme ( şahıs firmaları ) için 

hazırlanan İşe Devam Desteği Küçük İşletme Can Suyu 

Kredisi ile ilgili bilgilendirme yapılarak Oda üyelerimizin 

yararlanmaları sağlandı.30.04.2020



TOBB Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu'nun

yönetiminde Oda/Borsa Başkanlarının katılımlarıyla 

düzenlenen Karadeniz Bölge Toplantısını video 

konferans yöntemi ile gerçekleştirdik.11.05.2020

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu

Elmas TV de canlı olarak yayınlanan Zonguldak Nabzı 

programında gazeteci Murat Altay'ın konuğu oldu. 

Odamız Stratejik amaçları ve hedefleri ile ilgili soruları 

yanıtladı. 15.05.2020



Yönetim Kurulu Başkanımız Haldun Hacıkulaoğlu Zonguldak 

Sanayi ve İşadamları Derneğinin düzenlediği telekonferansa 

katıldı. Zonguldak ili ve ilçeleri Ticaret ve Sanayi Odaları Yönetim 

Kurulu Başkanlarının birlikte katılımı ile düzenlenen toplantıda 

Zonguldak'ın sanayi ve ticari açıdan sorunları ile çözüm 

önerilerini ele alındı.Bu organizasyonu düzenleyen ZONSİAD ve 

ekibine çok ilgilerinden dolayı teşekkür ederiz.19.05.2020

Olumsuz yansımaları ve üyelerimize, ülke ekonomimize etkileri 

ile yoğun bir şekilde mücadele ettiğimiz Covit 19 salgınıyla ilgili 

Hazine Maliye Bakanımız Sn. Berat Albayrak ve TOBB 

Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile tüm Oda/Borsa 

Yönetim Kurulu Başkanları, Sektör Meclislerinin Başkanlarının 

katılımı ile toplantımızı yaptık. Sayın Bakanımıza üyelerimizin 

taleplerini ve çözüm noktasında beklentilerini, önerilerini ilettik. 

Kendisinden sonuç odaklı çalışma ve çözümleri hayata 

geçireceklerinin sözünü aldık.20.05.2020



TOBB İcra Komitesi tarafından 

Sigorta Bilincinin artırılması amacı 

ile Odamıza gönderilen afişler 

Devrek ve Gökçebey İlçelerimizde 

bulunan Sigorta Acentelerimize 

dağıtımı yapıldı.



Yönetim Kurulu Başkanımız Haldun 

Hacıkulaoğlu TD-IHK Türk-Alman Ticaret ve 

Sanayi Odası tarafından düzenlenen 

Covid19'un Almaya ve Türkiye'deki 

Sözleşme Hukuku üzerine etkileri konulu 

webinar toplantısına katıldı.28.05.2020

DEVREK TİCARET VE SANAYİ ODASI TİCARET 

SİCİLİ BELGELERİNİ ELEKTRONİK ORTAMA 

TAŞIDI.

Devrek Ticaret Ve Sanayi Odası, Ticaret Sicili 

Belgelerini Üyelerine Elektronik Ortamda Vermeye 

Başladı.

Odamız Üyesi Firmalar, "Ticaret Sicil Tasdiknamesi", 

"Ticaret Sicili Yönetmeliği Madde.111 Merkez Nakli 

Belgesi", "Ticaret Sicili Yönetmeliği Madde.120 Şube 

Açılış Belgesi" ve "İflas Ve Konkordato 

Belgeleri"ni Hizmet Binası'na Gelmeden Elektronik 

Ortamdan Alabilecek.

Covid-19 (Koronavirüs) Salgını Döneminde 

Ticaretimizin Gelişimini Dijitalleşerek Güçlendireceğiz.



Tarım ve Orman Bakanımız Sayın Dr. Bekir PAKDEMİRLİ, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat

HİSARCIKLIOĞLU, Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Haldun HACIKULAOĞLU ve 365 Oda/Borsa 

Yönetim Kurulu Başkanlarının katılımları ile video konferans aracılığı ile istişare toplantısı 

gerçekleştirildi.

Devrek Ticaret ve Sanayi Odası olarak Sayın Bakanımıza İlçemizde projesi yapılıp tamamlanmayan 

Devrek İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü hizmet binasının bir an önce yapılması, ayrıca Çankırı ve 

Kastamonu gibi çevre illerde geçerli olan IPARD desteklerinden yoksun olmanın sektörel çeşitliliğin 

önünü kapamak olduğunu bu nedenle; IPARD %70 hibe projeleri İlimizde olmadığı için hayvan 

yetiştiricileri ve çiftçilerimiz hibe ve desteklerden faydalanamadığı, çiftçilerimizin ve hayvan 

yetiştiricilerimizin Kırsal Dezavantajlı Alanlar Kalkınma Projesi (KDAKP) hibe programlarından 

yararlanmalarının sağlanması ve müşterek arazilerde ekim-dikim konusunda çiftçiler bir araya gelip, 

anlaşmadıkları için araziler atıl hale geldiği, Devlet eli ile müşterek arazilerde sözleşmeli tarım 

uygulamasına gidilmesi sağlanması konusunda taleplerimizi ilettik.03.06.2020



TÜRKİYE CUMHURİYETİ TİCARET BAKANLIĞI ZONGULDAK TİCARET İL MÜDÜRLÜĞÜ’NE ODAMIZ ÜYESİ FİRMALAR 

İÇİN TALEP EDİLEN MASKELER TESLİM EDİLDİ.



COVİD-19 (KORONAVİRÜS) SALGINI DÖNEMİNDE FAALİYETİNİ DURDURULAN CAFE VE 

RESTORAN İŞLETMECİLİĞİ YAPAN ODAMIZ ÜYESİ FİRMALARA; YÖNETİM KURULU 

BAŞKANI HALDUN HACIKULAOĞLU, MECLİS BAŞKANI İLKİN TAŞÇI VE GENEL 

SEKRETER CİHAT YABAN ZİYARET GERÇEKLEŞTİRDİ.

Yaklaşık 80 gün kadar faaliyeti durdurulan cafe işletmecisi işletmelerin herhangi bir konuda desteğe ve 

ihtiyaçları olup olmadığı soruldu. Üyelerimiz bu süre zarfında Devrek TSO olarak; Yönetim Kurulu 

Başkanımız Haldun Hacıkulaoğlu, zaman zaman telefonla da iletişim de bulunarak;  Cansuyu İşletme Kredisi 

ve İşe devam desteği konusunda da bilgilendirme yapmış, Kredi olanaklarından ve kısa çalışma ödeneğinden 

yararlanmaları için gereken destek verilmişti. Ramazan Ayında yapılan gıda yardımlarından cafe

işletmelerimize de destekte bulunarak, yanlarında olduğumuzu, pandemi sürecinde sorunlarımız ile ilgili 

toplantı yapıldığını belirterek teşekkürlerini sundular



ODAMIZ ÜYE SORUN VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİNE İLİŞKİN MESLEK GRUBU TOPLANTILARI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

3. ve 5. grup toplantıları 10.06.2020 tarihinde Odamız Yönetim Kurulu 

Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu ve Genel Sekreter Cihat Yaban tarafından 

gerçekleştirildi

3.ve 5. meslek grubu üyeleri inşaat, yapı ve yapı malzemeleri 

sektöründe faaliyet gösteren üyeleri kapsamaktadır. Açılış 

konuşmasında Yönetim Kurulu Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu, inşaat 

sektöründe faaliyet gösteren firmaların covid-19 salgını öncesi ve 

sonrası yaşanan sıkıntılarına değindi. 

Odamız 2020 iş planı kapsamında; 2. meslek grubu 

toplantısı Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Haldun 

Hacıkulaoğlu ve Genel Sekreter Cihat Yaban tarafından 

gerçekleştirildi. 



Odamız 6. Meslek grubu üye toplantısı, Yönetim Kurulu 

Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu ve Genel Sekreter Cihat Yaban 

tarafından Odamız toplantı salonunda gerçekleştirildi.

U-EDTS (Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim Sistemi ), 

Servis Şoförlerinin Mesleki Belgelendirme konusunda 

bilgilendirme yapıldı.

Odamız 8. Meslek grubu üye toplantısı, Meclis Başkanı İlkin 

Taşçı, Yönetim Kurulu Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu ve 

Genel Sekreter Cihat Yaban tarafından Odamız toplantı 

salonunda gerçekleştirildi. Pandemi dönemi ile ilgili meslek 

gruplarının yaşadığı sıkıntılar konusunda istişarelerde 

bulunuldu. 



ZONGULDAK VALİMİZ SAYIN MUSTAFA TUTULMAZ'I ZİYARET GERÇEKLEŞTİRDİK. 

Devrek TSO Meclis Başkanımız İlkin Taşçı, Yönetim Kurulu Başkanımız Haldun Hacıkulaoğlu, 

Yönetim Kurulu üyelerimiz Mustafa Yumurtacı, Mustafa Tabak ve Osman Servet Gündüz’den oluşan 

heyet Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz’ı ziyaret ederek yeni görevinde başarılar diledi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Haldun Hacıkulaoğlu, Zonguldak Valimiz Mustafa Tutulmaz’a Devrek 

ilçemizin ve Odamız üyelerinin temel sorunları ile ilgili ön bilgilendirmede bulundu.



ODAMIZ EV SAHİPLİĞİNDE KADIN VE GENÇ GİRİŞİMCİLER İLE İSTİŞARE TOPLATISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ. 

AKADEMİK DANIŞMANIMIZ SN. FERDİ KESİKOĞLU TARAFINDAN;

KADIN VE GENÇ GİRİŞİMCİLERİMİZ VE ODA PERSONELİMİZE “ZAMAN VE STRES YÖNETİMİ” EĞİTİMİ 

VERİLDİ.


